
 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про розподіл коштів субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам 
на експлуатаційне утримання 
автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення.  
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати пропозиції, запропоновані депутатами, стосовно 

ділянок автомобільних доріг загального користування місцевого значення, а 
саме: 

-Арбузинська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 150101 Агрономія-Арбузинка (на ділянці від        
с. Агрономія до смт Арбузинка);  

-Кам’яномостівська сільська територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 151806 Кримка-зал.ст. Кам’яний Міст; 

-Дорошівська сільська територіальна громада, с. Щербані, автомобільна 
дорога місцевого значення О 150708; 

-Первомайська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 15112 Новоселівка-Новомиколаївка; 

-Березнегуватська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 150405 (від автомобільної дороги державного значення         
Р-81 до с. Сергіївка), 
на які передбачено додаткові кошти субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання у 2021 році.  
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2. Обласній державній адміністрації: 
включити зазначені ділянки місцевих доріг до переліку об’єктів 

фінансування у 2021 році; 
надати інформацію стосовно напрямів автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення, на яких планується проєктування та 
проведення капітального ремонту у 2022 році на наступне засідання постійної 
комісії обласної ради, яке відбудеться 21 вересня 2021 року.  

3. Повернутися до розгляду зазначених питань на наступному 
засіданні постійної комісії обласної ради. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про необхідність звернення депутатів 
Миколаївської обласної ради до 
Державного агентства автомобільних 
доріг України стосовно виділення 
додаткових коштів субвенції загального 
фонду Державного бюджету на 
капітальний ремонт автомобільних доріг 
загального користування місцевого 
значення О151214 Миколаїв-Станіслав-
Херсон та О 151101 (Миколаїв-Херсон)-
Любомирівка-Першотравневе- (Казанка-
(Р-47)) («обхід міста Миколаєва»). 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Звернутися до Державного агентства автомобільних доріг України 

стосовно виділення додаткових коштів субвенції загального фонду Державного 
бюджету на капітальний ремонт автомобільних доріг загального користування 
місцевого значення О151214 Миколаїв-Станіслав-Херсон та        
О 151101 (Миколаїв-Херсон)-Любомирівка-Першотравневе- (Казанка-(Р-47)) 
(«обхід міста Миколаєва»). 

2. Рекомендувати голові обласної ради включити зазначене питання до 
порядку денного сьомої сесії обласної ради.  

 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 3
 
 
Про депутатські звернення депутата 
обласної ради Демченко Т.В. та голови 
Єланецької селищної територіальної 
громади Баденко Л.В. 
 
 

Заслухавши звернення депутата обласної ради Демченко Т.В. та голови 
Єланецької селищної територіальної громади Баденко Л.В. та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Підтримати депутатські звернення депутата обласної ради 
Демченко Т.В. 

2. Службі автомобільних доріг у Миколаївській області вжити заходів 
щодо:  
- забезпечення безпеки руху на автомобільній дорозі державного значення 
Н-14, яка проходить через населені пункти Ольгопіль, Возсіятське, Водяно-
Лорине (встановлення ліній електропередачі для освітлення, відбійників, 
шумових полос, світлофорів); 
- забезпечення проїзду до смт Єланець по автомобільній дорозі державного 
значення Р-55 Дніпро-Одеса та Т-1510 Єланець-Нова Одеса за рахунок 
експлуатаційних коштів; 
- вирішення питання капітального ремонту автомобільних доріг 
державного значення Р-55 та Т-1510; 

3. Обласній державній адміністрації вжити заходів щодо: 
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- ефективного використання коштів обласного бюджетів на утримання 
автомобільних доріг місцевого значення; 
- забезпечення проїзності на автомобільних дорогах місцевого значення 
Єланецької територіальної громади до районного центру та опорних закладів 
охорони здоров’я та освіти;  
- вирішення питання заборони руху великовантажного транспорту по 
автомобільній дорозі загального користування місцевого значення Єланець-
Малодворянка-Ольгопіль. 

- передбачити додаткові кошти субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання у 2021 році для завершення ремонтних 
робіт на автомобільній дорозі загального користування Єланець–
Малодворянка-Ольгопіль; 
- приведення до належного стану узбіч автомобільних доріг загального 
користування у Миколаївській області.   
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 4
 
 
Про звернення Кривоозерської селищної 
територіальної громади стосовно 
необхідності проведення виїзного 
засідання постійної комісії обласної ради.
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Голові постійної комісії обласної ради Кухті І.В. спільно з депутатами 

постійної комісії на наступне засідання постійної комісії, яке відбудеться         
21 вересня 2021 року, розробити графік виїзних засідань постійної комісії 
обласної ради до територіальних громад області із залученням представників 
управління інфраструктури облдержадміністрації та ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» з метою сприяння у вирішенні проблемних 
питань у галузі дорожнього господарства.   
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 5
 
Про звернення Вознесенської районної 
ради стосовно необхідності ремонту 
автомобільних доріг комунальної 
власності. 
 

Заслухавши інформацію стосовно звернення Вознесенської районної ради 
щодо необхідності ремонту автомобільних доріг комунальної власності, 
відповідно до рішення постійної комісії обласної ради від 27.01.2021 відносно 
затвердження переліку об’єктів ремонту вулиць і доріг комунальної власності у 
населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам у 2021 році та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Вознесенської районної ради стосовно 
необхідності проведення ремонтних робіт на автомобільних дорогах 
комунальної власності району. 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити запропоновані ділянки вулиць і доріг комунальної власності громади 
до загального переліку на 2022 рік.  

3. Обласній державній адміністрації терміново вирішити ситуацію, що 
склалася з ремонтом автомобільної дороги комунальної власності по         
вул. Степова у с. Актове Олександрівської селищної територіальної громади та 
в найкоротший строк розпочати проведення нової тендерної процедури.  

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 6
 
 
Про звернення Доманівської селищної 
територіальної громади стосовно 
виділення коштів на проведення 
капітального ремонту автомобільної 
дороги комунальної власності.
 
 

Заслухавши інформацію про звернення Доманівської селищної 
територіальної громади стосовно виділення коштів на проведення капітального 
ремонту автомобільної дороги комунальної власності та враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Підтримати звернення Доманської територіальної громади стосовно 

необхідності проведення капітального ремонту автомобільної дороги 
комунальної власності. 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити запропоновані ділянки вулиць і доріг комунальної власності громади 
до загального переліку на 2022 рік.  

3. Направити зазначене звернення обласній державній адміністрації.    
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 7
 
Про звернення Інгульської сільської 
територіальної громади стосовно 
ліквідації аварійної ситуації, що склалася 
на автомобільній дорозі місцевого 
значення О 150209 (Олександрівка-
Миколаїв)- Інгулка-Виноградівка.
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Інгульської сільської територіальної громади 
стосовно необхідності ліквідації аварійної ситуації, що склалася на 
автомобільній дорозі місцевого значення О 150209 (Олександрівка-Миколаїв)- 
Інгулка-Виноградівка. 

2. Рекомендувати облдержадміністрації: 
терміново вжити заходів з ліквідації аварійної ситуації, що склалася на 

автомобільній дорозі місцевого значення О 150209; 
врахувати зазначену автомобільну дорогу місцевого значення при 

формуванні переліку об’єктів будівництва, реконструкції, ремонту та 
утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення за 
рахунок субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 2022 рік;  

на наступне засідання постійної комісії обласної ради, яке відбудеться        
21 вересня 2021 року, надати інформацію стосовно всіх мостів та мостових 
переходів Миколаївської області, які знаходяться у критичному стану.  
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 8
 
 
Про звернення Южноукраїнської міської 
територіальної громади щодо створення 
робочої групи з метою обстеження стану 
автомобільних доріг комунальної 
власності, що знаходяться в критичному 
стані. 
 
 

Заслухавши інформацію про звернення Южноукраїнської міської 
територіальної громади щодо створення робочої групи з метою обстеження 
стану автомобільних доріг комунальної власності, що знаходяться в 
критичному стані та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна 
комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Голові постійної комісії обласної ради Кухті І.В. спільно з депутатами 

постійної комісії на наступне засідання постійної комісії, яке відбудеться         
21 вересня 2021 року, розробити графік виїзних засідань постійної комісії 
обласної ради до територіальних громад області із залученням представників 
управління інфраструктури облдержадміністрації та ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» з метою сприяння у вирішенні проблемних 
питань у галузі дорожнього господарства.   
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 9
 
 
Про депутатське звернення депутата 
Привільненської сільської територіальної 
громади стосовно необхідності 
проведення капітального ремонту мосту 
через р. Громоклея на автомобільної 
дороги місцевого значення 
О 150201 Лук’янівка-Привільне-  
зал. ст. Новополтавка. 
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та в.о. директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О.  та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати звернення депутата Привільненської сільської 

територіальної громади стосовно необхідності проведення капітального 
ремонту мосту через р. Громоклея на автомобільної дороги місцевого значення        
О 150201 Лук’янівка-Привільне- зал. ст. Новополтавка. 

2. Відповідно до повноважень направити зазначене звернення 
обласній державній адміністрації з метою вирішення порушеного питання та 
інформування заявника та обласну раду про проведену роботу у встановлений 
чинним законодавством строк.  
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 10
 
Про Звернення депутатів Горохівської 
сільської ради щодо стану автомобільної 
дороги державного значення  
Р-81 Казанка-Снігурівка-Антонівка-(Р-47).
 

Заслухавши інформацію із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати Звернення депутатів Горохівської сільської ради до 
Миколаївської обласної ради, Миколаївської обласної державної адміністрації, 
Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України, Служби автомобільних 
доріг у Миколаївській області, народного депутата України Негулевського 
Ігоря щодо стану автомобільної дороги загального користування державного 
значення Р-81 Казанка-Снігурівка-Антонівка-(Р-47). 

2. Направити зазначене звернення відповідно до повноважень Службі 
автомобільних доріг у Миколаївській області з метою вирішення порушеного 
питання та інформування заявника у встановлений чинним законодавством 
строк. 

3. Службі автомобільних доріг у Миколаївській області: 
на автомобільних дорогах державного значення Р-81, Р-55, Т-1506,         

Т-1510, Т-1504 забезпечити проїзність та провести роботи з ямкового ремонту 
до кінця 2021 року; 

на наступне засідання постійної комісії обласної ради, яке відбудеться        
21 вересня 2021 року, надати інформацію стосовно планів проведення усіх 
видів ремонтних робіт на автомобільних дорогах державного значення, що 
проходять територією Миколаївської області, до кінця 2021 року та планів на 
2022 рік з вказанням необхідного обсягу фінансування. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 11
 
 
Про усне депутатське звернення депутата 
обласної ради Фат’янова А.В.
 
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Фат’янова А.В. стосовно 
необхідності проведення ремонтних робіт на автомобільній дорозі місцевого 
значення О 15112 Новоселівка-Новомиколаївка Первомайської селищної 
територіальної громади та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати усне депутатське звернення депутата обласної ради 

Фат’янова А.В. 
2. Рекомендувати обласній державній адміністрації включити 

автомобільну дорогу місцевого значення О 15112 Новоселівка-Новомиколаївка 
до переліку об’єктів фінансування, на які будуть передбачені додаткові кошти 
субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на експлуатаційне 
утримання у 2021 році. 

 
 
 
 

Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 12
 
 
Про усне депутатське звернення депутата 
обласної ради Крета Ю.В.  
 
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Крета Ю.В. стосовно 
необхідності розробки обласної Програми «Ліси Миколаївщини» на        
2021-2025 роки та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна 
комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати усне депутатське звернення депутата обласної ради 

Крета Ю.В. 
2. Рекомендувати обласній державній адміністрації спільно з 

Миколаївським обласним управлінням лісового та мисливського господарства 
розробити та надати на затвердження обласній раді проєкт рішення обласної 
ради «Про затвердження обласної Програми «Ліси Миколаївщини»         
на 2021-2025 роки» із передбаченням обсягу фінансуванням у сумі 450 тисяч 
гривень до кінця 2021 року. 

3. Голові обласної ради внести зазначений проєкт рішення на сьому 
сесію обласної ради.  
 

 
 

Голова постійної 
Комісії обласної ради                                                                              Іван КУХТА 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 16 вересня 2021 року Миколаїв № 13
 
 
Про усне депутатське звернення депутата 
обласної ради Демченко Т.В.
 
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Демченко Т.В. стосовно 
необхідності виділення приміщення для організації роботи ДП «Агенція 
місцевих доріг Миколаївської області» та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
1. Підтримати усне депутатське звернення депутата обласної ради 

Демченко Т.В. 
2. Звернутися до голови обласної ради та обласної державної 

адміністрацію з метою вирішення питання, щодо виділення приміщення для 
організації роботи ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» до кінця 
2021 року.   

 
 
 
 

Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
 
 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
16 вересня 2021 року № 11 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Крет Ю.В., Миронова В.А., Порхун В.М., Кіч І.В., 

Ігнатенко Є.О. 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В., Фат’янов А.В. 

Відсутні: Кукуруза О.В.
Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації, Янченко Іван 
Олександрович - в.о. директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області», 

 
Перед голосуванням за порядок денний депутат обласної ради Талпа М.В. 

запропонував внести до порядку денного питання щодо напрямів 
автомобільних доріг загального користування місцевого значення, на яких 
планується проєктування капітального ремонту у 2022 році.  
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Депутат обласної ради Фат’янов А.В. запропонував присутнім членам 

комісії внести питання стосовно необхідності проведення ремонтних робіт на 
автомобільній дорозі місцевого значення О 15112 Новоселівка-Новомиколаївка 
Первомайської селищної територіальної громади. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 
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Депутат обласної ради Крет Ю.В. запропонував присутнім членам комісії 
внести питання стосовно необхідності розробки обласної Програми «Ліси 
Миколаївщини» на 2021-2025 роки. 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Також депутат обласної ради Демченко Т.В. запропонувала присутнім 

членам комісії внести питання стосовно необхідності виділення приміщення 
для організації роботи ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».  

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
За порядок денний з усіма внесеними пропозиціями проголосовано: 
 
Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 10. 
«За» - 9. 
«Утримався» - 1 (Олабін В.В.) 
«Проти» - 0. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення.  
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 
2. Про необхідність звернення депутатів Миколаївської обласної ради 

до Державного агентства автомобільних доріг України стосовно виділення 
додаткових коштів субвенції загального фонду Державного бюджету на 
капітальний ремонт автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення О151214 Миколаїв-Станіслав-Херсон та О 151101 (Миколаїв-Херсон)-
Любомирівка-Першотравневе- (Казанка-(Р-47)) («обхід міста Миколаєва»).  
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 

3. Про депутатські звернення депутата обласної ради Демченко Тетяни.  

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 
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Янченко Іван Олександрович– в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області». 

Антощук Олександр Леонідович – начальник Служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області. 

4. Про звернення Кривоозерської селищної територіальної громади 
стосовно необхідності проведення виїзного засідання постійної комісії обласної 
ради.  

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 

 

5. Про звернення Вознесенської районної ради стосовно необхідності 
ремонту автомобільних доріг комунальної власності.  

6. Про звернення Доманівської селищної територіальної громади 
стосовно виділення коштів на проведення капітального ремонту автомобільної 
дороги комунальної власності. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 

 

7. Про звернення Інгульської сільської територіальної громади стосовно 
ліквідації аварійної ситуації, що склалася на автомобільній дорозі місцевого 
значення О 150209 (Олександрівка-Миколаїв)- Інгулка-Виноградівка. 

Інформують: Янченко Іван Олександрович– в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області». 

Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.  

 
8. Про звернення Южноукраїнської міської територіальної громади щодо 

створення робочої групи з метою обстеження стану автомобільних доріг 
комунальної власності, що знаходяться в критичному стані. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 

 
9. Про депутатське звернення депутата Привільненської сільської 

територіальної громади стосовно необхідності проведення капітального 
ремонту мосту через р. Громоклея на автомобільної дороги місцевого значення 
О 150201 Лук’янівка-Привільне-зал. ст. Новополтавка. 

              Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 
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Інформують: Янченко Іван Олександрович– в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області». 

Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.  

 
10. Про Звернення депутатів Горохівської сільської ради щодо стану 

автомобільної дороги державного значення         
Р-81 Казанка-Снігурівка-Антонівка-(Р-47). 

Інформує: Антощук Олександр Леонідович – начальник Служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області.  

11. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради         
Фат’янова А.В. 

Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 

Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації 

 
12. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради Крета Ю.В. 

Інформує: Крет Юрій Всеволодович – депутат обласної ради.  

 
13. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради         

Демченко Т.В. 

Інформує: Демченко Тетяна Василівна – депутат обласної ради.   

 
 
СЛУХАЛИ: 1. Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на експлуатаційне утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення.  

Пропозиції, запропоновані депутатами, стосовно ділянок автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, а саме: 

-Арбузинська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 150101 Агрономія-Арбузинка (на ділянці від         
с. Агрономія до смт Арбузинка) Порхун В.М.;  

-Кам’яномостівська сільська територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 151806 Кримка-зал.ст. Кам’яний Міст, Порхун В.М.; 

-Дорошівська сільська територіальна громада, с. Щербані, автомобільна 
дорога місцевого значення О 150708, Талпа М.В.; 

-Первомайська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 15112 Новоселівка-Новомиколаївка, Фатянов А.В.; 

-Березнегуватська селищна територіальна громада, автомобільна дорога 
місцевого значення О 150405 (від автомобільної дороги державного значення         
Р-81 до с. Сергіївка) Фроленко В.О., 
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на які передбачено додаткові кошти субвенції з державного бюджету місцевим 
бюджетам на експлуатаційне утримання у 2021 році.  

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кіч І.В.,  
Миронова В.А., Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., 
Фат’янов А.В., Талпа М.В.

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 1 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 2. Про необхідність звернення депутатів Миколаївської 

обласної ради до Державного агентства автомобільних доріг України стосовно 
виділення додаткових коштів субвенції загального фонду Державного бюджету 
на капітальний ремонт автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення О151214 Миколаїв-Станіслав-Херсон та О 151101 (Миколаїв-Херсон)-
Любомирівка-Першотравневе- (Казанка-(Р-47)) («обхід міста Миколаєва»). 

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., 
Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., 
Талпа М.В.

Проведено голосування. Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 10. 
«За» - 9. 
«Утримався» - 1 (Талпа М.В.) 
«Проти» - 0.

Підсумки голосування: (рекомендації № 2 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про депутатські звернення депутата обласної ради 
Демченко Тетяни. 

Інформує: Демченко Тетяна Василівна – депутат обласної ради 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 10. 
«За» - 10. 
«Утримався» - 0 
«Проти» - 0.

Підсумки голосування: (рекомендації № 3 додаються). 
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СЛУХАЛИ: 4. Про звернення Кривоозерської селищної територіальної 
громади стосовно необхідності проведення виїзного засідання постійної комісії 
обласної ради. 

Під час обговорення питання депутат обласної ради Олабін В.В. 
запропонував розробити графік виїзних засідань постійної комісії обласної ради 
до територіальних громад області із залученням представників управління 
інфраструктури облдержадміністрації та ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області» з метою сприяння у вирішенні проблемних питань у 
галузі дорожнього господарства. 

 
Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В.

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 4 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 5. Про звернення Вознесенської районної ради стосовно 
необхідності ремонту автомобільних доріг комунальної власності. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 5 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 6. Про звернення Доманівської селищної територіальної 
громади стосовно виділення коштів на проведення капітального ремонту 
автомобільної дороги комунальної власності. 

Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Миронова В.А., 
Порхун В.М., Олабін В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., 
Талпа М.В. 

Проведено голосування. Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 10. 
«За» - 8. 
«Утримався» - 0  
«Проти» - 0. 
Талпа М.В., Фат’янов А.В. не голосували.

Підсумки голосування: (рекомендації № 6 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 7. Про звернення Інгульської сільської територіальної 
громади стосовно ліквідації аварійної ситуації, що склалася на автомобільній 
дорозі місцевого значення О 150209 (Олександрівка-Миколаїв)- Інгулка-
Виноградівка 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
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Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. Всього депутатів - 11. 
Присутніх – 10. 
«За» - 8. 
«Утримався» - 0  
«Проти» - 0. 
Порхун В.М., Фат’янов А.В. не голосували.

Підсумки голосування: (рекомендації № 7 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 8. Про звернення Южноукраїнської міської територіальної 
громади щодо створення робочої групи з метою обстеження стану 
автомобільних доріг комунальної власності, що знаходяться в критичному 
стані. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В.

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 8 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про депутатське звернення депутата Привільненської 
сільської територіальної громади стосовно необхідності проведення 
капітального ремонту мосту через р. Громоклея на автомобільної дороги 
місцевого значення О 150201 Лук’янівка-Привільне-зал. ст. Новополтавка. 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович - в.о. директора  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 9 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про Звернення депутатів Горохівської сільської ради 
щодо стану автомобільної дороги державного значення         
Р-81 Казанка-Снігурівка-Антонівка-(Р-47). 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 10 додаються). 
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СЛУХАЛИ: 11. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради         
Фат’янова А.В.. 

Інформує: Фат’янов Андрій Володимирович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 11 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 12. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради 

Крета Ю.В. 
Інформує: Крет Юрій Всеволодович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 12 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 13. Про усне депутатське звернення депутата обласної ради 

Демченко Т.В. 
Інформує: Демченко Тетяна Василівна – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Фат’янов А.В., Талпа М.В. 

Проведено голосування. одноголосно
Підсумки голосування: (рекомендації № 13 додаються). 
 
 
 
 
Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
 
 
 
Секретар постійної комісії           Юрій КРЕТ 
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